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                               LUDENKAPEL   DOORN         

 

JAARVERSLAG over het jaar 2022                                                           

 

Algemeen: 

Gedurende de eerste maanden van het jaar 2022 waren de beperkende maatregelen van de derde lockdown nog 

van kracht. Met inachtneming van de CIO richtlijnen konden de kerkdiensten doorgaan. Vanaf eind januari werd 

voorzichtig gestart op aangepaste wijze met koffiedrinken na de dienst (placering, wegwerpmateriaal e.d.) Eind 

maart werden de Corona maatregelen opgeheven. Wel werd dringend geadviseerd de basis maatregelen in acht 

te blijven nemen i.v.m. een toename van de infecties. Op 14 april werden de stoelen teruggeplaatst in de normale 

opstelling en werd er weer koffie gedronken uit de “gewone” af te wassen kopjes. In oktober verscheen er nog 

een nieuwe Corona handreiking van het CIO. Gelukkig hoefden er niet opnieuw beperkende maatregelen 

ingevoerd te worden. 

Op 24 februari werd iedereen opgeschrikt door de Russische invasie van Oekraïne met een grote 

vluchtelingencrisis tot gevolg. Ook in Doorn vond opvang van vluchtelingen plaats zowel bij particulieren als in 

Woonoord, het vroegere BNMO. Via de Raad van Kerken Doorn participeerde de Ludenkapel in alle opgestarte 

activiteiten om de Oekraïners zo gastvrij mogelijk te ontvangen. Het Benefietconcert op 16 juni door het Utrechts 

Byzantijns koor was een groot succes. Caroline Brand startte in april in de Ludenkapel een speciale yogagroep 

voor Oekraïense vrouwen.  

Na 2 jaar uitstel kon dit jaar Feest van de Geest doorgaan met als thema “in Vuur en Vlam”. Maryse Imbault 

exposeerde enkele kunstwerken met dit als thema, vervaardigd voor de Ludenkapel. In de Pinksterdienst lichtte 

zij het ontstaan van de werken toe. De Ludenkapel was van Hemelvaart tot en met Pinksteren voor het eerst 

gedurende 6 dagen te bezoeken. Ruim 200 bezoekers werden verwelkomd.         

Op 10 september opende de Ludenkapel haar deuren voor Open Monumentendag met als thema 

“Duurzaamheid”. Eduart Baçe was in de gelegenheid te exposeren met keramieken en enkele schilderstukken. In 

het kader van het Muziekfestival  Utrechtse Heuvelrug verzorgde “Jong Talent” kamermuziek van diverse 

componisten. Er was veel belangstelling voor het gebouw en de activiteiten (112 bezoekers)  

    

Bestuur: 

Het bestuur vergaderde dit verslagjaar 6 keer. 

De algemene ledenvergaderingen werden gehouden op 17 mei en 15 november in de kerkzaal. 

Het bestuur was als volgt samengesteld: 

- voorzitter   vacant 

- Marianne Reedijk  secretaris  

- Esther van Gessel penningmeester  

- Andrew van Parijs  lid  

Martin Roos woonde  als consulent de vergaderingen bij.  

Op 8 september overleed geheel onverwacht ons bestuurslid Andrew van Parijs. De afscheidsdienst vond plaats 

op 16 september met als voorganger Martin Roos.  

In het bestuur zijn nu 3 vacatures ,waaronder die van voorzitter. 

In september werd het bestuur verrast door een legaat van de heer Cornelisse, onze trouwe koster, overleden in 

2021.  

 

Voorganger: 

Ook dit jaar bleef drs. Martin Roos op contractbasis werkzaam voor pastorale activiteiten binnen de afdeling. Door 

de Corona richtlijnen moesten huisbezoeken en spreekuur grotendeels opgeschort worden. In plaats hiervan 

onderhield hij geregeld telefonisch contact met alle leden. Vanaf april konden de huisbezoeken en het spreekuur 

weer hervat worden. Daarnaast verzorgde hij een brochure voor de Stille week. In februari werd in besloten kring 

aandacht besteed aan zijn 50 jarig ambtsjubileum. 
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Ledenbestand: 

Het ledenbestand op 31-12-2022 bedroeg 35 leden en 19 vrienden. Behalve enkele bedankjes konden 4 nieuwe 

leden en 3 vrienden verwelkomd worden. Drie dierbare leden zijn ons ontvallen: op 23 maart Tjaard Hoogenraad, 

op 8 september Andrew van Parijs en op 23 oktober Dorothea Lafeber-Gerretsen.   

 

Gebouw: 

In de zomer was de fa. Boswijk in de gelegenheid de zolder van de kerkzaal verder te isoleren en repareerde de 

fa. van Dorland het zijhek. In oktober werd de piano gestemd en vond controle/vervanging van onderdelen plaats 

van de brandblussers en noodverlichting. In november repareerde  en controleerde de fa. de Vries de CV; diverse 

defecte onderdelen werden vervangen. Het opnieuw schuren en lakken van het parket moest door 

personeelskrapte verschoven worden naar het nieuwe jaar. 

De fa. van Dorland verzorgde het onderhoud van de tuin en het regelmatig schoonmaken van de goten.   

Door het legaat van de heer Cornelisse werd het mogelijk versneld door te gaan met het verduurzamen van het 

gebouw, mede noodzakelijk vanwege de sterk gestegen energieprijzen. Zodoende kon de fa. Boswijk Elektra al in 

december alle oude lampen (binnen en buiten) vervangen door Ledverlichting en nieuwe schakelaars. Offertes 

zijn aangevraagd voor verdere isolatie van het gebouw (vloer en ramen) en het vervangen van de hekken voor. 

Het schilderwerk is uitgesteld naar 2023, evenals reparatie van de verzakte riolering.    

De fam. Najat verzorgde het hygiënisch onderhoud van de kapel.   

Onze NPB archiefstukken bevinden zich nog in quarantaine in het Regionaal Archief in Wijk bij Duurstede. 

 

Kerkdiensten: 

Dit jaar werden 37 traditionele kerkdiensten gehouden. Meerdere diensten hadden een andere invulling: zo waren 

er nog 4 seizoen vieringen, 4 Homo Ludensvieringen, een zangdienst, een startdienst en een herdenkingsdienst 

voor de overledenen. De herdenkingsdienst met als thema “herinneren” werd ook dit jaar geleid door Hetty van 

Hartesveldt en Caroline Brand. Tijdens deze dienst kreeg de Ludenkapel het beeld “zoektocht naar de Heilige 

Geest” gemaakt door Tjaard Hoogenraad aangeboden door zijn kinderen.  

De Kerstavond kon als vanouds gevierd worden met de opvoering van het kinderkerstspel “Geen stille nacht”. 

Door de inzet van velen was het een gezellige en goed bezochte bijeenkomst.  

De oecumenische viering in de Maartenskerk met als thema “Licht in het Duister” kon digitaal en beperkt fysiek 

gevolgd worden. 

Muzikale bijdragen aan de vieringen werden geleverd door Hannah Groenewege, piano, Bart Vermeulen, orgel, 

en Jan Torny, piano en orgel. Esther van Gessel verzorgde solo alle gezangen tijdens de diensten gedurende de 

lockdown periode.   

Kosters waren Fynn, Godert, Lieve en Silas. Freek en Maarten verhuisden naar St. Maarten.  

Hannah Groenewege en Esther van Gessel stelden het preekbeurtenrooster samen en zochten met steun van 

Hetty van Hartesveldt invallers voor de uitvallers. 

 

Kinderkerk: 

De kinderkerk vond dit jaar 2 keer plaats, één keer tijdens Palmpasen en één keer bij de startdienst. Barbara 

Snel, Miriam de With, Cecile de Boer en Esther van Gessel  coördineerden de activiteiten van de kinderkerk met 

medewerking van een aantal ouders. 

 

Activiteiten:  

Op 18 oktober werd de stamppotmaaltijd gehouden in de kerkzaal met de geleende tafels van de Parklaankerk. 

De stamppotten waren vervaardigd door “Wat de pot schaft”. Annemieke van Ee, Frédérique Westerhoff, Caroline 

Brand en Esther van Gessel namen de organisatie op zich. Martin Roos verzorgde de inleiding met als 

onderwerp…….. 

Op 20 december vond de Kerstmiddag plaats met thee en een keur aan versnaperingen van “Frouke”. Martin 

Roos hield een korte lezing over kerstvoorstellingen uit de Middeleeuwen, Bert verzorgde Kerstmuziek van 

Charpentier.  

    

Winterprogramma: 

Het winterprogramma startte op 1 november met de lezing “de gemeenschappelijke maaltijden van de eerste 

Christenen” door Prof. Dr. G. Rouwhorst. 

Op 29 november verzorgde Bert Cozijnsen de voordracht van de “Musicalische Exequiem” van Heinrich Schütz. 
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Kringen: 

Voor de kring moderne theologie (gepolst door Hetty van Hartesveldt) bleek nog ruime belangstelling. De kring 

geloofsvragen (Martin Roos) werd niet meer opgestart.  

 

Externe contacten: 

- Raad van Kerken Doorn: hierin vertegenwoordigde Bert Cozijnsen onze afdeling; een waarnemer wordt 

nog gezocht. De Ludenkapel had inbreng bij de oecumenische viering op 16 januari en alle activiteiten 

voor de Oekraïense vluchtelingen.   

- Vrijzinnigen Nederland: de penningmeester nam op 22 oktober deel aan het penningmeesters overleg 

(Zoom). Wendelmoet Koek vertegenwoordigde de afdeling op de Algemene Vergadering van 26 

november. Op verzoek van het hoofdbestuur vond een inventarisatie plaats van knelpunten.  

- Per 1 juli 2021 is de wet Bestuur en Toezicht rechtspersonen (WBTR) in werking getreden. Na registratie 

bij de KvK in 2021 werden op 19-09-2023 de UBO’s ( Uiteindelijk Belanghebbenden ) bij de ING bank 

geregeld door secretaris en penningmeester.   

- Fairtrade: de Ludenkapel blijft Fairtrade producten gebruiken. De viering van 10 jaar Fairtrade gemeente 

werd alsnog gevierd op 13 april; de secretaris woonde deze bij.  

 

 

 

 

PR:                                                                                                                                                                          

Het bestuur verzorgde samen met  Hetty van Hartesveldt en Bert Cozijnsen  de diverse PR taken zoals de update 

van onze activiteiten ( E-nieuws, flyers e.d.) en het uitbrengen van brochures. Vrijpostig onder redactie van Hetty 

van Hartesveldt en Bert Cozijnsen verscheen 4 keer en werd door velen gewaardeerd. Bert Cozijnsen hield de 

website bij met speciale aandacht voor de ANBI eisen, een tijdrovende bezigheid. Overigens behield de 

Ludenkapel zijn ANBI status via het ondertekende landelijke convenant. 

 

Tot besluit: 

De Corona pandemie heeft ook dit verslagjaar nog grote impact gehad op het reilen en zeilen van de Ludenkapel. 

Ondanks de strenge richtlijnen zijn de vieringen gewoon doorgegaan. Zodra de maatregelen versoepelden zijn de 

verschillende activiteiten als vanouds opgepakt. Het bestuur hoopt ook voor het komende jaar dat er met inzet 

van velen weer veel inspirerende activiteiten kunnen plaatsvinden. 

 

Marianne Reedijk, secretaris 

Doorn,22-04-2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                     

 


